
Protokół Nr LIV/18

z LIV sesji Rady Miasta Piły, która odbyła się 26 czerwca 2018 r.

w Miejskiej Sali Koncertowej

(czas trwania godz.:12:00 – 16:20)

Ad 1.

Sprawy regulaminowe.

Obrady LIV sesji Rady Miasta Piły otworzył Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta Piły.

Przewodniczący stwierdził, że na sali jest quorum - obecnych było 22 radnych (nieobecna była

radna  Wiesława  Sztaba)  -  pozwalające  na  podejmowanie  prawomocnych  uchwał  oraz  powitał

przybyłych radnych i zaproszonych gości – listy obecności stanowią załączniki do protokołu.

Przewodniczący  Rafał  Zdzierela powiedział,  że  prosi  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad,

w  punkcie  5.,  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  dla

Prezydenta Miasta Piły - druk nr 1011. Przewodniczący poinformował także, że radni otrzymali

w wersji  papierowej  autopoprawkę  do  projektów uchwał  Rady  Miasta  Piły  w sprawie  zmiany

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Piły na lata 2018 - 2029 oraz w sprawie zmiany uchwały

budżetowej na 2018 rok - druk nr 1012.

Przewodniczący Rady Miasta Piły zapytał, czy są inne propozycje do porządku obrad.

Głosowanie ws. wprowadzenia punktu – druk nr 1011:

Radni zagłosowali za wprowadzeniem powyższego punktu jednogłośnie - 19 głosami „za”. 

Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy

LIII a LIV sesją Rady Miasta Piły - druk nr 1005.



3. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły - druk nr 992.

4. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  utworzenia  3  okręgów  wyborczych  na

obszarze Gminy Piła dla wyboru Rady Powiatu w Pile - druk nr 1003.

5. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  dla  Prezydenta

Miasta Piły - druk nr 1011.

6. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2016

- 2019 - druk nr 1004.

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/286/12 Rady Miasta Piły z dnia 26

czerwca 2012 r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej - druk nr 991.

8. Projekt  uchwały  Rady Miasta  Piły  w sprawie  określenia  wysokości  stawek podatku od

nieruchomości - druk nr 1002.

9. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej

Miasta Piły na lata 2018 - 2029 - druk nr 1007. Autopoprawka - druk nr 1012.

10.Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok -

druk nr 1008. Autopoprawka - druk nr 1012.

11.Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie nieruchomości

oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu - druk nr 993.

12.Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na

sprzedaż  napojów alkoholowych oraz  zasad  usytuowania  miejsc  sprzedaży i  podawania

napojów alkoholowych na terenie miasta Piły - druk nr 994.

13.Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie

z  wychowania  przedszkolnego  w  jednostkach,  dla  których  organem  prowadzącym  jest

Gmina Piła - druk nr 995.

14.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania

przestrzennego miasta Piły w rejonie Al. Niepodległości, ul. Skośnej i Zalewu Koszyckiego

- druk nr 996.

15.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania

przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic: Szybowników, Koszalińskiej i Kołobrzeskiej -

druk nr 997.
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16.Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej - druk nr

998.

17.Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży udziału w lokalu mieszkalnym nr 2 w budynku

położonym xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx* w Pile - druk nr 999.

18.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie

i  wydzierżawienie  nieruchomości  oraz  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu

zawarcia umów - druk nr 1000.

19.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu - druk nr 1001.

20.Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wskazania przedstawiciela Rady Miasta Piły

do Komitetu Rewitalizacji miasta Piły - druk nr 1010.

21.Projekt  uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie przyjęcia "Programu profilaktyki zakażeń

wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) w Gminie Piła na lata 2019-2021" - druk nr 1009.

22.Informacja w sprawie interpelacji i zapytań - druk nr 1006.

23.Wolne głosy, wnioski i informacje.

24.Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady Miasta Piły poprosił Marię Kubicę, wiceprzewodniczącą Rady Miasta Piły

o odczytanie informacji w sprawie protokołu z LIII sesji Rady Miasta Piły.

Maria Kubica, wiceprzewodnicząca Rady Miasta Piły odczytała informację w sprawie protokołu

z LIII sesji Rady Miasta Piły i postawiła wniosek o przyjęcie protokołu z LIII sesji bez odczytania.

Głosowanie:

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie - 21 głosami „za”.

Ad 2.

Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miasta  Piły  o  podejmowanych  działaniach  pomiędzy  LIII

a LIV sesją Rady Miasta Piły.
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Nie było zgłoszeń w tym punkcie porządku obrad.

Ad 3.

Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym,

zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.

Nie było zgłoszeń w tym punkcie porządku obrad.

Ad 4.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w sprawie  utworzenia  3  okręgów wyborczych  na  obszarze

Gminy Piła dla wyboru Rady Powiatu w Pile przedstawił  Roman Szarzyński, sekretarz Gminy

Piła.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że Komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Małgorzata  Karwacka,  wiceprzewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta

poinformowała, że Komisja nie głosowała w sprawie ww. projektu uchwały.

Teresa Kasior,  wiceprzewodnicząca Komisji  Spraw Społecznych poinformowała,  że Komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  21  głosami  „za” -  uchwała  nr  LIV/696/18  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 5.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Prezydenta Miasta Piły

przedstawił Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta Piły.
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Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział, że jest inicjatorem powyższego projektu uchwały.

Przewodniczący  powiedział,  że  szanujemy  prawo  i  dlatego  postanawiamy  zastosować  się  do

zapisów zmienionych przez Parlament kwot granicznych, regulujących wynagrodzenie dla wójtów,

burmistrzów i prezydentów. Z tego wynika ta inicjatywa uchwałodawcza.

Przewodniczący Rady Miasta Piły otworzył dyskusję.

W związku z brakiem głosów, Przewodniczący zarządził głosowanie ws. podjęcia przedmiotowej

uchwały.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  21  głosami  „za” -  uchwała  nr  LIV/697/18  stanowi

załącznik do protokołu.

Krzysztof  Szewc,  zastępca prezydenta  Miasta  Piły powiedział,  że  chce  poinformować Radę,

jakie działania podejmie Prezydent. Prezydent Szewc powiedział, że ma świadomość tego, iż Rada

została zmuszona do podjęcia tej uchwały, bo taki obowiązek nakładało na Radę rozporządzenie

Prezesa  Rady Ministrów.  Podjęcie  tej  uchwały  było  bezwzględnie  zasadne,  aby  uchylić  się  od

odpowiedzialności  za  naruszenie  dyscypliny  finansów  publicznych.  Zastępca  Prezydenta

powiedział,  że  Prezydent  Miasta  Piły  absolutnie  nie  zgadza  się  z  tym,  że  tego  typu  przepisy

wchodzą w takim trybie, w jakim zostały podane przez Prezesa Rady Ministrów, a w związku z tym

Prezydent będzie skarżył przedmiotową uchwałę zarówno do Wojewody jak i w sądzie, zarzucając

naruszenie  konstytucji  oraz  kodeksu  pracy.  Krzysztof  Szewc,  zastępca  prezydenta  Miasta  Piły

dodał, że taki będzie tok postępowania Prezydenta i poprosił radnych o zrozumienie, że tego typu

uchwałę Prezydent będzie skarżył.

Ad 6.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2016 - 2019.
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Rafał  Zdzierela,  przewodniczący  Rady  Miasta  Piły poprosił  radną  Dorotę  Urbańską

o przedstawienie opinii Zespołu do wyboru ławników.

Dorota Urbańska, przewodnicząca Zespołu  do wyboru ławników przedstawiła opinię Zespołu

do wyboru ławników w sprawie zaopiniowania kandydatów na ławników. (opinia stanowi załącznik

do protokołu)

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że Komisja

nie głosowała w sprawie ww. projektu uchwały.

Małgorzata  Karwacka,  wiceprzewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta

poinformowała, że Komisja nie głosowała w sprawie ww. projektu uchwały.

Teresa Kasior, wiceprzewodnicząca Komisji Spraw Społecznych poinformowała, że Komisja nie

głosowała w sprawie ww. projektu uchwały.

Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta Piły powiedział, że zgodnie ze Statutem Miasta

Piły  w  przypadku  głosowania  tajnego  radni  głosują  za  pomocą  ponumerowanych  kart

ostemplowanych  pieczęcią  Rady,  a  głosowanie  przeprowadza  wybrana  z  grona  Rady  Komisja

Skrutacyjna  z  wyłonionym  spośród  siebie  przewodniczącym.  Komisja  Skrutacyjna  przed

przystąpieniem do głosowania objaśnia sposób głosowania i przeprowadza je, wyczytując kolejno

radnych  z  listy  obecności.  Przewodniczący  postawił  wniosek,  aby Komisja  Skrutacyjna  liczyła

3 członków.

Głosowanie wniosku:

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie – 21 głosami „za”.

Przewodniczący Rady poprosił radnych o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej.

Radny Włodzimierz Bystrzycki zgłosił kandydaturę radnego Krzysztofa Zająca.

Radny Krzysztof Zając wyraził zgodę na kandydowanie.
6



Radna Maria Kubica zgłosiła kandydaturę radnego Marka Toboły.

Radny Marek Toboła wyraził zgodę na kandydowanie.

Radny Paweł Dahlke zgłosił kandydaturę radnej Wioletty Stalęgi.

Radna Wioletta Stalęga wyraziła zgodę na kandydowanie.

Przewodniczący  Rafał  Zdzierela zarządził  głosowanie  ws.  zamknięcia  listy  kandydatów  do

Komisji Skrutacyjnej.

Głosowanie ws. zamknięcia listy kandydatów:

Radni zagłosowali za wnioskiem jednogłośnie – 16 głosami „za”.

Przewodniczący Rafał Zdzierela zarządził głosowanie ws. kandydatów do Komisji Skrutacyjnej.

Głosowanie ws. kandydatury radnego Krzysztofa Zająca:

Radni zagłosowali za kandydaturą jednogłośnie – 16 głosami „za”.

Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta Piły powiedział, że w związku z tym, iż na sali

jest  więcej radnych niż  oddanych głosów, prosi o sprawdzenie imiennej listy  z głosowania.  Po

sprawdzeniu  listy  Przewodniczący  zapytał  radcę  prawnego,  czy  konieczne  jest  głosowanie

w sprawie reasumpcji głosowania.

Bożena Krutulska-Góral, radca prawny w Urzędzie Miasta Piły odpowiedziała, że reasumpcja

nie jest konieczna, wystarczy powtórzyć głosowanie.

Głosowanie ws. kandydatury radnego Krzysztofa Zająca:

Radni zagłosowali za kandydaturą jednogłośnie – 19 głosami „za”.
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Głosowanie ws. kandydatury radnego Marka Toboły:

Radni zagłosowali za kandydaturą 19 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”.

Głosowanie ws. kandydatury radnej Wioletty Stalęgi:

Radni zagłosowali za kandydaturą jednogłośnie – 20 głosami „za”.

Przewodniczący  Rafał  Zdzierela  poprosił  Komisję  Skrutacyjną  o  przystąpienie  do  pracy  -

przygotowanie kart do głosowania.

Przerwa w obradach.

Wznowienie obrad.

Przewodniczący  Rafał  Zdzierela  poprosił  przewodniczącego  Komisji  Skrutacyjnej

o przedstawienie zasad głosowania.

Radny Marek Toboła, przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przedstawił zasady głosowania.

Radna Wioletta Stalęga, członek Komisji Skrutacyjnej odczytywała z listy nazwiska radnych,

którzy podchodzili i w ustawionych w sali kabinach oddawali głosy.

Radna Wioletta Stalęga, członek Komisji  Skrutacyjnej powiedziała,  że w związku z tym, iż

wszyscy  radni  oddali  głos,  Komisja  Skrutacyjna  zajmie  się  sprawdzeniem  kart  i  policzeniem

głosów.

Przewodniczący Rady Miasta Piły zarządził przerwę.

Przerwa w obradach.

Wznowienie obrad.
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Rafał  Zdzierela,  przewodniczący  Rady  Miasta  Piły wznowił  obrady  i  oddał  głos

przewodniczącemu Komisji Skrutacyjnej.

Radny Marek Toboła,  przewodniczący Komisji  Skrutacyjnej odczytał  protokół  sporządzony

przez Komisję. (protokół stanowi załącznik do protokołu)

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  21  głosami  „za” -  uchwała  nr  LIV/698/18  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 7.

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/286/12 Rady Miasta Piły z dnia 26 czerwca

2012 r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej przedstawiła Ewelina Ślugajska,

skarbnik Gminy Piła.

Małgorzata  Karwacka,  wiceprzewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta

poinformowała, że Komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  20  głosami  „za” -  uchwała  nr  LIV/699/18  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 8.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od

nieruchomości przedstawiła Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy Piła.

Małgorzata  Karwacka,  wiceprzewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta

poinformowała, że Komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.
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Radny Paweł Dahlke poprosił Skarbnik o przedstawienie skutków, jakie ta zmiana będzie miała

dla budżetu i czy zmiana ta była konsultowana z Izbą Gospodarczą Północnej Wielkopolski.

Skarbnik Gminy powiedziała, że szacujemy, iż będzie to kwota około 400 do 45o tys. zł rocznie.

Stawka  podatku  dotycząca  działalności  gospodarczej  nie  była  konsultowana  z  Izbą,  bo

proponowana wartość jest na poziomie minimalnym, poniżej inflacji planowanej dla roku 2019.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  19  głosami  „za” -  uchwała  nr  LIV/700/18  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 9.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Piły

na lata 2018 - 2029. Autopoprawka.

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy Piła.

Małgorzata  Karwacka,  wiceprzewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta

poinformowała, że Komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  20  głosami  „za” -  uchwała  nr  LIV/701/18  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 10.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  na  2018  rok.

Autopoprawka.

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy Piła.
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Skarbnik zgłosiła autopoprawkę ustną. Skarbnik wyjaśniła, że w załączniku nr 1 do tej uchwały,

w pozycji dotyczącej zmniejszeń, o których Skarbnik informowała, pozycje te zostały dodatkowo

poprzedzone minusem, który jest niepotrzebny, bo sam tytuł mówi o zmniejszeniu.

Małgorzata  Karwacka,  wiceprzewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta

poinformowała, że Komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Przewodniczący Rady Miasta Piły zapytał, czy Skarbnik mogłaby dołączyć do zgłoszonej ustnie

autopoprawki  kwestię  dotyczącą  błędu  pisarskiego  -  chodzi  o  literówkę  -  na  stronie  6.,

w podpunkcie c, w 6. wierszu od dołu jest: “zakup książek niebędącymi”, a powinno być: “zakup

książek niebędących”.

Skarbnik wyraziła zgodę.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  19  głosami  „za” -  uchwała  nr  LIV/702/18  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 11.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie nieruchomości oraz

odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umowy najmu  przedstawiła  Grażyna

Wierzbicka, dyrektor Miejskiego Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Pile.

Dyrektor  Wierzbicka zgłosiła  autopoprawkę.  W załączniku  pojawił  się  błąd  w  opisie  lokalu

przeznaczonego do najmu, jest napisane: “na remizę dla Ochotniczej Straży Pożarnej Ratownictwo

w Pile”, a powinno być: “na remizę dla Ochotniczej Straży Pożarnej Ratownictwo Wodne w Pile”.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że Komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.
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Radny  Marek  Andruszkiewicz powiedział,  że  jednostka  Ochotniczej  Straży  Pożarnej

Ratownictwo Wodne w Pile obchodzi w tym roku jubileusz 20-lecia i dodał, że miał przyjemność

być  w  gronie  współzałożycieli  oraz,  że  do  wczoraj  był  radny  członkiem  jej  zarządu.  Radny

Andruszkiewicz powiedział, że jednostka ta będzie miała po raz pierwszy swoją siedzibę, do tej

pory korzystała z uprzejmości Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Pile. Radny

dodał, że z uwagi na szacunek dla standardów obowiązujących w podobnych sytuacjach złożył na

ręce Prezesa OSP rezygnację z członkostwa w zarządzie oraz zaznaczył, że nie będzie głosował nad

podjęciem przedmiotowej uchwały.

Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta Piły zapytał, czy głos chcą zabrać obecni na sali

przedstawiciele Ochotniczej Straży Pożarnej Ratownictwo Wodne w Pile.

Leszek  Szweda,  prezes  Ochotniczej  Straży  Pożarnej  Ratownictwo  Wodne  w  Pile poprosił

radnych o podjęcie przedmiotowej uchwały i dodał, że przekazanie Ochotniczej Straży Pożarnej

Ratownictwo Wodne w Pile remizy wpłynie na pewno na zwiększenie mobilności jednostki.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  18  głosami  „za” -  uchwała  nr  LIV/703/18  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 12.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż

napojów  alkoholowych  oraz  zasad  usytuowania  miejsc  sprzedaży  i  podawania  napojów

alkoholowych  na  terenie  miasta  Piły  przedstawiła  Olga  Wilczewska,  zastępca  dyrektora

Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej.

Teresa Kasior,  wiceprzewodnicząca Komisji  Spraw Społecznych poinformowała,  że Komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:
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Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  19  głosami  „za” -  uchwała  nr  LIV/704/18  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 13.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  określenia  wysokości  opłat  za  korzystanie

z wychowania przedszkolnego w jednostkach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Piła

przedstawił Piotr Denisoff, inspektor w Wydziale Oświaty, Kultury i Sportu.

Inspektor Piotr Denisoff zgłosił autopoprawkę ustną. W § 3 ust. 1 po zwrocie: “w przypadku”

powinien się pojawić przecinek.

Teresa Kasior,  wiceprzewodnicząca Komisji  Spraw Społecznych poinformowała,  że Komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  20  głosami  „za” -  uchwała  nr  LIV/705/18  stanowi

załącznik do protokołu.

Przerwa w obradach.

Wznowienie obrad.

Ad 14.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

miasta Piły w rejonie Al. Niepodległości, ul. Skośnej i Zalewu Koszyckiego przedstawiła  Iwona

Wojtecka, dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej.

Dyrektor Wojtecka zgłosiła autopoprawkę ustną. W § 10, ust. 1, pkt 2c należy dodać dwukropek

po zwrocie: “formę dachów”. W załączniku nr 3 do uchwały w § 1, punkcie 1f należy postawić

średnik zamiast przecinka.
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Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że Komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie ws. załącznika nr 4:

Radni przyjęli załącznik jednogłośnie – 22 głosami „za”.

Głosowanie ws. załącznika nr 3:

Radni przyjęli załącznik jednogłośnie – 22 głosami „za”.

Głosowanie ws. załącznika nr 2:

Radni przyjęli załącznik jednogłośnie – 21 głosami „za”.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  21  głosami  „za” -  uchwała  nr  LIV/706/18  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 15.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

miasta  Piły  w  rejonie  ulic:  Szybowników,  Koszalińskiej  i  Kołobrzeskiej  przedstawiła  Iwona

Wojtecka, dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej.

Dyrektor Wojtecka zgłosiła  autopoprawkę ustną.  W § 3,  ust.  2,  pkt  3  należy  zastąpić  wyraz:

“lokalizowanie”, wyrazem: “lokalizowane”.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że Komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie ws. załącznika nr 4:
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Radni przyjęli załącznik jednogłośnie – 22 głosami „za”.

Głosowanie ws. załącznika nr 3:

Radni przyjęli załącznik jednogłośnie – 22 głosami „za”.

Głosowanie ws. załącznika nr 2:

Radni przyjęli załącznik jednogłośnie – 22 głosami „za”.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  22  głosami  „za” -  uchwała  nr  LIV/707/18  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 16.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej omówiła Julita

Grzegrzółka, dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że Komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Radny Paweł Dahlke powiedział, że na początku roku Rada przyjęła deklarację w formie uchwały,

zgodnie z którą w tym roku będziemy się starali nadawać np. ulicom imiona kobiet. Radny zapytał,

czy w najbliższym czasie będziemy nadawać nazwy nowym ulicom i czy pamiętamy o podjętej

uchwale.

Dyrektor  Grzegrzółka odpowiedziała,  że  ta  konkretna  nazwa  -  ul.  Żeglarska  -  została

zaproponowana  przez  właścicieli  przyległych  nieruchomości  i  pozytywnie  zaopiniowana  przez

Zespół  ds.  nazewnictwa  ulic.  Dyrektor  dodała,  że  w najbliższej  przyszłości  nie  będzie  uchwał

dotyczących nazw ulic, ale będą uchwały dotyczące nadania nazw np. skwerom.
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Prezydent Krzysztof Szewc powiedział, że być może jeszcze w tym roku będą propozycje nazw

skwerów i rond.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  22  głosami  „za” -  uchwała  nr  LIV/708/18  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 17.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży udziału w lokalu mieszkalnym nr 2 w budynku położonym

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx*  w  Pile  omówiła  Julita  Grzegrzółka,  dyrektor  Wydziału

Gospodarki Nieruchomościami.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że Komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  21  głosami  „za” -  uchwała  nr  LIV/709/18  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 18.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie i  wydzierżawienie

nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów omówiła Julita

Grzegrzółka, dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że Komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:
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Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  22  głosami  „za” -  uchwała  nr  LIV/710/18  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 19.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku

przetargowego trybu zawarcia  umów najmu omówiła  Julita  Grzegrzółka,  dyrektor Wydziału

Gospodarki Nieruchomościami.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że Komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  21  głosami  „za” -  uchwała  nr  LIV/711/18  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 20.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w sprawie  wskazania  przedstawiciela  Rady  Miasta  Piły  do

Komitetu  Rewitalizacji  miasta  Piły  przedstawiła  Teresa  Jakubowska,  zastępca  dyrektora

Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że Komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

Przewodniczący Rafał Zdzierela poprosił o zgłaszanie kandydatur.

Radna Małgorzata Karwacka zgłosiła kandydaturę radnej Teresy Kasior.

Radna Teresa Kasior wyraziła zgodę na kandydowanie.

Przewodniczący Rady Miasta Piły zapytał, czy są inne kandydatury.

17



Nie było innych kandydatur.

Przewodniczący Rafał Zdzierela postawił wniosek ws. zamknięcia listy kandydatów.

Głosowanie ws. zamknięcia listy kandydatów:

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie – 21 głosami „za”.

Głosowanie ws. kandydatury radnej Teresy Kasior:

Radni przyjęli kandydaturę jednogłośnie – 20 głosami „za”.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  21  głosami  „za” -  uchwała  nr  LIV/712/18  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 21.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przyjęcia "Programu profilaktyki zakażeń wirusem

brodawczaka ludzkiego (HPV) w Gminie Piła na lata 2019-2021" przedstawił Adam Leszczyński,

dyrektor Wydziału Spraw Obywatelskich i Społecznych.

Teresa Kasior,  wiceprzewodnicząca Komisji  Spraw Społecznych poinformowała,  że Komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Radny Włodzimierz Bystrzycki powiedział,  że  w Polsce już około 200 samorządów realizuje

program profilaktyki  zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego.  Przewodniczący Komisji  Spraw

Społecznych  dodał,  że  jeśli  Rada  podejmie  przedmiotową  uchwałę,  to  możemy  wystąpić

o dofinansowanie z Narodowego Funduszu Zdrowia.

Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział, że kilka miesięcy temu spotkał się z aktywną na tym

polu  panią  Justyna  R.-W.,  która  przedstawiła  Przewodniczącemu  wiele  wyników  badań
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kwestionujących  stosowanie  szczepień.  Przewodniczący  powiedział,  że  przyjęty  przez  Radę

program  szczepień  bazuje  na  rekomendacjach  instytucji  światowego  formatu.  Program,  który

dzisiaj jest przed nami - powiedział przewodniczący Zdzierela - dotyczy profilaktyki raka szyjki

macicy i dodał, że chciałby zaapelować do tych, którzy z rezerwą podchodzą do kwestii szczepień,

o ostrożne i rozważne podejście, bo dane epidemiologiczne powinny nas zachęcać do tego, aby

stosować  tę  formę  ochrony.  Przewodniczący  podkreślił,  że  nie  ma  obowiązku  korzystania

z programu - jest taka możliwość i rodzice mogą zadecydować o skorzystaniu z niej lub nie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  22  głosami  „za” -  uchwała  nr  LIV/713/18  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 22.

Informacja w sprawie interpelacji i zapytań.

Nie było zgłoszeń w tym punkcie porządku obrad.

Ad 23.

Wolne głosy, wnioski i informacje.

Aleksandra  Błażejewska,  prezes  Nadnoteckiego  Stowarzyszenia  Społeczno-Sportowego

„Sprawni-Razem” powiedziała, że chce podziękować za przekazane przez Urząd Miasta Piły flagi,

które  będą  wykorzystane  podczas  otwarcia  nowej  hali  sportowej  przy  Specjalnym  Ośrodku

Szkolno-Wychowawczego  im.  Marii  Grzegorzewskiej  w  Pile.  Pani  Błażejewska  poprosiła

o  zainstalowanie  wiaty  na  przystanku  autobusowym  znajdującym  się  po  stronie  szkoły

i wytłumaczyła, że dzieci uczęszczające do Ośrodka chowają się przed deszczem i kiedy podjeżdża

autobus, to dzieci biegną na przystanek, często nie patrząc na to, co się dzieje na drodze.
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Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta Piły powiedział, że, w miarę możliwości, staramy

się szybko reagować na tego typu sygnały.

Radny  Jan  Ficerman powiedział,  że  to  jest  na  pewno  zadanie,  które  trzeba  jak  najszybciej

zrealizować ze względu na bezpieczeństwo dzieci.

Radny Jacek Bogusławski powiedział, że poruszona przez panią Błażejewską sprawa jest jednym

z tych projektów, które mogą być realizowane w ramach budżetu obywatelskiego. Radny poprosił

prezydenta Szewca o informacje dotyczące tegorocznej edycji budżetu obywatelskiego.

Prezydent  Krzysztof  Szewc poprosił  Bartosza  Mirowskiego,  kierownika  Biura  Prezydenta

o informacje na temat budżetu obywatelskiego.

Bartosz  Mirowski,  kierownik  Biura  Prezydenta  Miasta  Piły powiedział,  że  dzisiaj  zostało

podjęte  zarządzenie  dotyczące  tegorocznego  budżetu  obywatelskiego  i  rozpoczął  się  nabór

wniosków i potrwa do 27 lipca. Kolejnym etapem będzie weryfikacja wniosków i od 10 września

do 12 października odbędzie się głosowanie. Uprawnionymi do wzięcia udziału w głosowaniu są

w tym roku wszyscy mieszkańcy Piły - nie ma żadnych ograniczeń wiekowych.

Radny Jacek Bogusławski powiedział, że chce się upewnić, czy dobrze zrozumiał i zapytał, czy

mający miesiąc mieszkaniec Piły też może wziąć udział w głosowaniu. 

Kierownik Mirowski potwierdził, że głosować może każda osoba, bez względu na wiek, która ma

nadany numer PESEL. W imieniu nieletniego głosować będzie mógł rodzic lub opiekun prawny.

Przewodniczący Rafał  Zdzierela powiedział,  że  należy wyraźnie  podkreślić,  że  to,  iż  dopiero

zaczyna się procedura związana z budżetem obywatelskim nie wynika z opieszałości Rady czy

Prezydenta,  ale  z  tego,  że  czekaliśmy  na  opinię  Wojewody  Wielkopolskiego  w  sprawie

rozstrzygnięcia kwestii, kto może wziąć udział w głosowaniu.

Radna Wioletta  Stalęga zapytała,  czy  są  jakieś  zmiany  w ramach  głosowania  w porównaniu

z rokiem ubiegłym i czy trzeba będzie też dodawać cyfry z numeru PESEL.
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Kierownik Mirowski powiedział,  że danymi weryfikacyjnymi są wciąż: imię, nazwisko i suma

cyfr z numeru PESEL. W przypadku osób nieletnich dojdzie obowiązek podania imienia i nazwiska

opiekuna i  wyrażenie  zgody na zagłosowanie.  Formularz  został  też  zaktualizowany w związku

z normami RODO.

Radna Maria Kubica powiedziała, że do tej pory pod wnioskiem składanym do Urzędu trzeba

było zebrać 20 podpisów, a do tego musiał być podany adres mieszkańców podpisujących się pod

danym wnioskiem. Radna zapytała, czy ta formuła pozostanie bez zmian.

Kierownik Bartosz Mirowski powiedział, że liczba osób podpisujących się pod wnioskiem została

zmniejszona do 15.

Radny Jacek Bogusławski powiedział, że w poprzedniej edycji budżetu obywatelskiego było też

wsparcie rad osiedli, bo były też one np. przy weryfikacji kart. Radny zapytał, czy w tym roku

procedura będzie wyglądać podobnie.

Kierownik Bartosz Mirowski powiedział,  że  taka  możliwość  pozostaje.  Wraz  z  rozpoczęciem

naboru projektów ruszy także nabór osób chętnych do pracy w komisji konsultacyjnej, a termin

zgłaszania chęci udziału w pracach tej komisji jest taki sam jak w przypadku terminu zgłaszania

propozycji do budżetu obywatelskiego.

Radna  Wioletta  Stalęga zapytała,  czy  będziemy  się  posługiwać  adresem  zamieszkania,  czy

zameldowania.

Kierownik Biura Prezydenta Miasta  Piły powiedział,  że  w dokumencie jest  mowa o adresie

zamieszkania.

Radna  Teresa  Kasior powiedziała,  że  dobrze  by  było  podać  jakiś  numer  telefonu,  żeby

mieszkańcy mogli wyjaśniać ewentualne wątpliwości.
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Bartosz  Mirowski,  kierownik  Biura  Prezydenta  Miasta  Piły odpowiedział,  że  można  się

kontaktować  z  Biurem  Prezydenta,  a  na  stronie  dedykowanej  konsultacjom  jest  też  podany

kontaktowy adres mailowy.

Marian  Martenka, radny  Rady  Powiatu  w  Pile powiedział,  że  zabiera  głos,  bo  sesje  Rady

Powiatu  w  Pile  nie  są  transmitowane,  a  relacje,  które  są  pokazywane  nie  odzwierciedlają

rzeczywistego przebiegu sesji. Sesja, która odbyła się 13 czerwca nie była w ogóle relacjonowana

w telewizji. Na tej sesji zostały przedstawione dwie sprawy. Jedna sprawa dotyczyła wyrzyskiego

szpitala.  Starosta  Eligiusz  Komarowski  przez cały  rok mówił  o  świetnej  kondycji  tej  placówki

i o bardzo dobrym zarządzaniu, a ze sprawozdania finansowego za ubiegły rok wynika, że szpital

zakończył działalność około milionową stratą i wcale nie jest tak dobrze jak mówiono Radzie przez

cały rok. Także na tej sesji zrezygnowano z jednej z dwóch inwestycji, które w tej kadencji Powiat,

z udziałem środków zewnętrznych, miał realizować - chodzi o drogę Śmiłowo - Kaczory.

Przewodniczący Rafał  Zdzierela powiedział,  że  chce  przypomnieć,  że  mamy specjalny  punkt

dotyczący  spraw  podejmowanych  na  sesjach  Rady  Powiatu,  tych  spraw,  które  dotyczą  Piły.

Przewodniczący dodał, że rozumie problem i współczuje standardów obowiązujących na sesjach

Rady Powiatu.

Radny  Paweł  Dahlke powiedział,  że  chce  poruszyć  kwestię  przystanku  autobusowego  na  ul.

Śniadeckich, na wysokości ul. Żelaznej. Znajdujące się tam płytki chodnikowe są stare, zniszczone

i wybrakowane, a z tego przystanku korzystają także kobiety z wózkami. Radny Dahlke powiedział

też,  że należy dokonać przeglądu ścieżek rowerowych pod kątem wyrastania  zieleni  na terenie

ścieżki rowerowej. Radny dodał, że są takie miejsca, gdzie gałęzie wystają nad ścieżką rowerową

na wysokości metra. Radny poprosił o zainteresowanie się tymi tematami.

Pan  xxx powiedział,  że  chce  przedstawić  problem dotyczący  budynku  przy  ul.  xxx.  Pan  xxx

powiedział,  że  ma  pismo  kierowane  do  Prezydenta,  pod  którym  zebrał  dzisiaj  kilkadziesiąt

podpisów. Pan xxx. odczytał treść pisma. Pan xxx wyjaśnił, że w budynku przy ul. xxx stworzono

melinę,  sprowadzono kilka osób, które nie zajmują się niczym poza piciem alkoholu,  paleniem

papierosów  i  hałasowaniem.  Cała  okolica  jest  zdominowana  przez  to  środowisko,  a  osoby
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prowadzące w pobliżu działalność gospodarczą skarżą się na zmniejszający się ruch klientów, a to

odbija  się  na  obrotach.  Pan  xxx powiedział,  że  w  imieniu  mieszkańców  prosi  o  regularne

interwencje.

Przewodniczący Rafał Zdzierela zapytał, czy pan xxx skierował już to pismo do Prezydenta.

Pan xxx powiedział, że chce złożyć to pismo.

Przewodniczący  Rady  Miasta  Piły powiedział,  że  po  złożeniu  przez  pana  xxx pisma  do

Prezydenta,  pewnie  jeszcze  przed  kolejną  planową  sesją,  radni  zapoznają  się  ze  sprawą

i odpowiedzią Prezydenta. 

Pan xxx powiedział, że wcześniej była mowa o ścieżkach rowerowych i jako mieszkaniec Jeziorek

chciałby powiedzieć, że mieszkańcom brakuje ścieżki rowerowej w jakąkolwiek stronę. Pan  xxx

zapytał, czy nie można połączyć ścieżką rowerową Piły z Jeziorkami.

Prezydent Krzysztof Szewc powiedział,  że Jeziorki nie stanowią terenu Gminy Piła. Jeśli wójt

Gminy Kaczory zechce podjąć taką inicjatywę, to my się chętnie przyłączymy do takiej inicjatywy.

Przewodniczący  Rafał  Zdzierela powiedział,  że  udziela  głosu  prezesowi  Mariuszowi

Bednarczykowi.

Mariusz Bednarczyk,  prezes  Miejskich Wodociągów i  Kanalizacji  Sp. z  o.o. powiedział,  że

ostatnio  zmieniło  się  drastycznie  otoczenie  prawne,  w jakim przyszło  działać  zarówno pilskim

wodociągom  jak  i  całej  branży  wodociagowo  -  kanalizacyjnej.  Zmiana  otoczenia  prawnego

spowodowała, że zabrano Radzie możliwość procedowania taryf w zakresie ceny za wodę i ścieki,

a Prezes obiecał, że pojawi się na sesji, aby poinformować o nowej taryfie zarówno radnych jak

i mieszkańców.

Prezes Mariusz Bednarczyk przedstawił prezentację.
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Radny Lucjan Szutkowski podziękował prezesowi Bednarczykowi za przedstawioną informację.

Radny zauważył, że mieszkańców może nie interesować dlaczego zmieniły się tryb i procedura

dotyczące  ustalania  taryf.  Radny  Szutkowski  powiedział,  że  bardziej  go  interesują  składowe

elementy,  które  sprawiają,  że  w  ciągu  najbliższych  trzech  lat  cena  wody  wzrośnie  nawet  do

kilkunastu procent. Radny zapytał z czym to jest związane - jakie obiektywne elementy składają się

na tę podwyżkę, niezależnie od kosztów własnych.

Prezes Mariusz Bednarczyk powiedział,  że jeśli chodzi o skalę zmiany, to uśredniając, jest  to

mniej więcej około 4% w skali każdego roku. Odnosząc się do taryfy i liczenia kosztów, prezes

Bednarczyk  powiedział,  że  te  koszty,  które  można  było  przewidzieć,  bo  nie  wszystkie  można

precyzyjnie przewidzieć ze względu na to, że taryfa jest na 3 lata, zostały realnie wstawione do

kalkulacji. Jednym z najwyższych wzrostów będzie wzrost ceny energii, który będzie sięgać prawie

10%.  W  tym  roku  dosyć  istotnym  kosztem,  bo  siedmioprocentowy  jest  wzrost  funduszu

wynagrodzeń, a zostało to uzgodnione w ubiegłym roku z organizacjami związkowymi. Koszty

remontów, które są planowane przez Spółkę,  bodajże w 2019 r.,  mają wzrosnąć o ponad 30%.

Pozostałe koszty oscylowały w granicach wskaźnika inflacji.

Radny Lucjan Szutkowski zapytał,  czy nie  zmieniają  się  opłaty na ochronę środowiska i  czy

mieszczą się w tym koszty utrzymania przedsiębiorstwa Wody Polskie.

Prezes Mariusz Bednarczyk odpowiedział, że jeśli chodzi o tzw. opłaty środowiskowe, to teraz to

się nazywa opłatą wodną. Prezes Bednarczyk powiedział, że kilka miesięcy temu informował, że

ponad 700-procentowy wzrost dotyczy wód opadowych, natomiast opłata za pobór wód nie rośnie

tak  drastycznie.  Są  dwie  opłaty  -  stała  i  zmienna.  Opłata  stała  została  nam  naliczona  przez

Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie  -  i  to  mogliśmy ująć.  Opłata  zmienna została

założona na poziomie inflacyjnym, ale nie wiem o ile ta opłata zmienna wzrośnie - dodał prezes

Bednarczyk. Jeśli opłata wzrośnie więcej, to Spółka będzie musiała wziąć te koszty na siebie.

Radny Jacek Bogusławski powiedział, że, jeśli dobrze rozumie, taryfa będzie dokładnie na 3 lata

i nie będzie mogła być zmieniona, nawet jeśli będą jakieś nowe podatki. Radny zapytał, czy w tym

zakresie Prezes uwzględnił koszty, np. rur wykorzystywanych do rozbudowy sieci wodociągowej
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w Pile. Radny powiedział,  że stawka VAT-u na wodę wynosi w tej chwili 8% i zapytał, czy to

będzie stała stawka VAT-u przy taryfie.

Prezes Mariusz Bednarczyk odpowiedział, że stawka VAT jest ośmioprocentowa i dodał, że nie

ma żadnych informacji o zmianie tej stawki. Mamy policzoną cenę netto i VAT i jeśli zmieni się

stawka VAT, to automatycznie zostanie to przeliczone. Odnosząc się do tego, czy w sytuacji kiedy

planowane są taryfy na 3 lata  możliwa jest  sytuacja,  w której  nie  będzie środków na planowe

remonty,  Prezes  powiedział,  że  Rada  nadal  proceduje  uchwalanie  trzyletniego  planu

inwestycyjnego,  a  taryfa  opracowana  na  trzy  lata  uwzględniła  wszystkie  elementy  tego  planu

inwestycyjnego. Jeśli nie zmieni się drastycznie w ciągu trzech lat plan inwestycyjny, to nie będzie

to miało wpływu ani na taryfę, ani na ilość i jakość wykonywanych inwestycji. Prezes dodał, że

jeśli chodzi o to, czy taryfa może ulec zmianie w ciągu tych trzech lat, to jest “furtka” w ustawie.

Chodzi o sytuację zakładającą, że zachodzą jakieś drastyczne zmiany w otoczeniu gospodarczym

i  wtedy  Spółka  może  wnioskować  do  regulatora  i  w  bardzo  szczegółowy  sposób  udowodnić

regulatorowi, że zmiana z tego tytułu jest konieczna.

Przewodniczący  Rafał  Zdzierela zapytał,  czy  wystąpienie  Prezesa  na  dzisiejszej  sesji  wynika

z ustawowego obowiązku.

Prezes Mariusz Bednarczyk odpowiedział, że nie ma obowiązku ustawowego, ale Prezes uznał, że

ma taki obowiązek, żeby poinformować o zmianach Radę i mieszkańców.

Radny Lucjan Szutkowski zapytał, czy Miejskie Wodociągi i Kanalizacja Sp. z o.o. w Pile jest

nadal spółką gminną.

Prezes Mariusz Bednarczyk odpowiedział,  że tak.  Jest  to spółka prawa handlowego, w której

100% udziałów ma Gmina Piła.

Przewodniczący  Rafał  Zdzierela powiedział,  że  odnośnie  do  kwestii  własności  w  ustroju

kapitalistycznym i podejścia do własności, to w tym zakresie są one nieco krępowane.

Przewodniczący Rafał Zdzierela życzył wszystkim udanych wakacji.
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Prezes  Mariusz  Bednarczyk powiedział,  że  polecił  służbom  na  stacji  uzdatniania,  aby

sporządzono wykres zużycia wody w przerwie pierwszego meczu Polaków na mistrzostwach świata

w piłce nożnej i okazało się, że nie było wzrostu zużycia wody.

Ad 24.

Zamknięcie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta

Piły zakończył obrady LIV sesji Rady Miasta Piły.

Protokół sporządziła: Przewodniczący Rady Miasta Piły

Małgorzata Leśniak (-) Rafał Zdzierela

* Anonimizacja danych osobowych na podstawie art.  5 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do

informacji  publicznej  (Dz.  U.  z  2016  r.  poz.  1764  z  późn.  zm.)  oraz  art.  24  ust.  1  rozporządzenia  Parlamentu

Europejskiego  i  Rady  (UE)  2016/679  z  27  kwietnia  2016  r.  w  sprawie  ochrony  osób  fizycznych  w  związku  z

przetwarzaniem danych osobowych i  w sprawie  swobodnego przepływu  takich  danych  oraz  uchylenia  dyrektywy

95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochrony danych) - Dziennik Urzędowy Unii Europejskiej - 4.5.2016 L 119/1.
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